
 

Verslag vergadering ouderraad Ensemble 
d.d. 14 december 2020 via zoom 

Aanwezig: Bé Brinkman, José Frans, Gerrit de Groot, André Mulder en 
                Meine Pit. 

1. Opening. 
     De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom 
      
2.  Verslag d.d. 9 november 2020. 
     N.a.v. het verslag: 
     - in januari zullen er afspraken worden gemaakt met SWZ over o.a. 
       de schoonmaak van het gebouw, het noodzakelijke onderhoud e.d. 
     - de Installateurs gaan aan de slag met de problemen die er nog zijn. 

     Verslag goedgekeurd en zal naar Annie worden gestuurd voor intranet. 

3.  Ingekomen stukken en mededelingen. 
     - De binnengekomen mails worden voor kennisgeving aangenomen. 
     - Het aftreden van bestuursleden OR. 
     Het blijft een zoektocht naar ouders die deze taak op zich willen nemen. 
     De vraag over hoe en wat met ons ouderinitiatief komt hierbij weer op de    
     proppen. 
     Dit wordt een agenda punt voor de volgende vergadering. 
     Opgemerkt wordt nog dat het zaak is van ouders om interesse te blijven 
     houden in het ouderinitiatief en dit ook te laten blijken door zich     
     kandidaat te stellen voor een functie in de Ouderraad. 
    - Voor de overgang naar de WLZ komt t.z.t. nog een keukentafelgesprek 
      met betrokkenen. 
    - De achterstallige betalingen voor het mee eten is betaald en aan Sylvia 
      doorgegeven. 

4. Stand van zaken Ensemble 
    André en Gerrit hebben, via zoom, een gesprek gehad met Aline en diverse  
    begeleiders. 
    Gesproken is over de  problemen die er in het team bestaan. 
    Afgesproken is dat Sylvia en Timothy zich alleen bezig houden met het 
    gebeuren in de gemeenschappelijke ruimte. Dit is ook waarvoor ze zijn 
    aangenomen. 



    Het team gaat in kleine groepjes het e.e.a. uitwerken. 
   
   We weten allemaal dat we een bewogen jaar (bijna) achter de rug hebben 
   met veel wisselingen.  
   Ook binnen de Trans zijn er veel wisselingen geweest. 
   We hopen nu echter met Aline als teamcoordinator en Jacob de Vries als 
   rayonmanager de zaak weer in volle rust te krijgen. 
    
   Vooral moet gekeken worden naar de basis en de structuur van waaruit  
   gewerkt moet worden. Communicatie zowel onderling als naar de 
   deelnemers moet weer op orde komen. 
   Jammer dat Aline er nu een tijdje uit is, met Demi en Jacob maken we in 
   januari weer een afspraak voor overleg Trans-Ouderraad. 

   De Trans  moet aangesproken worden om een goed team met een goede  
   structuur neer te zetten.     
    
5. Bestuur Be-Ma 
    Volgende week is er met de Trans een vervolggesprek over de offerte. 
    De taken binnen het bestuur verschuiven iets. 
    Over het invullen van de nieuwe zorgovereenkomsten is er overleg met het 
    zorgkantoor. 
    Het bestuur vraagt zich af of er deelnemers zijn die geen Wajong uitkering 
    hebben. Dit zou in het IOP kunnen staan. 
     
6. Nieuwsbrief ouders Ensemble 
    Omdat er al meerdere informatie is gedeeld, ook vanuit het bestuur, gaan 
    we dit opschorten. Op de agenda voor de a.s. vergadering. 

7. Rondvraag 
    Geen. 

8. Sluiting en datum volgende vergadering 
    De vergadering wordt gesloten om 21.30 uur. 

    De volgende vergadering zal zijn 1 februari 2021. 
    Mocht het nodig zijn eerder bijeen te komen, kan dat altijd. 
    



     


